
Protokół  z Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

z dnia  21 kwietnia  2022 roku  

              Posiedzenie komisji sala sesyjna  

 

 

DU-RM.0012.25.2022   
• Prowadzący obrady: Przewodnicząca Komisji – Patrycja Juszczyk   
• Porządek Komisji zgodny z planem pracy 
• Czas trwania posiedzenia  od 15.15 do  
• Frekwencja Radnych: zgodnie z listą obecności: Obecnych 8 /9 
• Nieobecna –Zofia Bazańska  
• Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk  
• Dyrektor Miejskiego Zarządu Gospodarki Komunalnej Izabela Penszko  
• Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Spraw Lokalowych i Nadzoru – 

Anna Młodecka 
 
Przebieg obrad:  
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk –  witam Państwa serdecznie na posiedzenie komisji 
tematem dzisiejszego posiedzenie jest  temat Ocena realizacji prowadzonej w mieście "Akcja 
Zima„ za sezon 2021/2022 wraz z oceną stanu technicznego nawierzchni dróg gminnych  
i powiatowych i przedstawienia szczegółowego planu remontów na 2022 rok (w tym 
planowane wspólne inwestycje drogowe z Powiatem Będzińskim). Niestety na dzisiejszym 
posiedzeniu nie ma nikogo z Powiatu Będzińskiego w zakresie zarządu dróg, otrzymaliśmy 
materiał na dzisiejsze posiedzenie komisji, do którego odniesiemy się. Powiatowy Zarząd Dróg 
wskazał nam realizowane inwestycje, informacje o Akcji zima, że drobne naprawy były 
wykonywane. Jeśli chodzi o inwestycje na 2022 rok będzie realizowana inwestycja 
przebudowa drogi ul. Dehnelów jak wspólnej inwestycji miasta Czeladź wraz z Powiatem 
Będzińskim na łączną kwotę 4 550 000 zł. Planuje się również wykonać modernizację 
nawierzchni przy ulicy Nowopogońskiej w Czeladzi na  odcinku od ronda do skrzyżowania  
z ulicą Lwowską za kwotę 340 000 zł. Wskazuje się  również, iż bieżące prace utrzymaniowe 
jak np. porządkowanie pasa drogowego, remont cząstkowy nawierzchni dróg, odtworzenie 
oznakowania poziomego i  pionowego, czyszczenie urządzeń odwadniających oraz wycinka 
drzew i krzewów będą wykonywane. Dość enigmatyczna informacja z Powiatowego Zarządu 
Dróg . Mam propozycję jako komisja, abyśmy skierowali wniosek do Powiatowego Zarządu 
Dróg do materiału, który został dzisiaj do nas skierowany. Czy Państwo macie jakieś wnioski, 
uwagi , pytania.  

Ad. 1.  Ocena realizacji prowadzonej w mieście "Akcja Zima„ za sezon 2021/2022 wraz z oceną 
stanu technicznego nawierzchni dróg gminnych i powiatowych i przedstawienia 
szczegółowego planu remontów na 2022 rok (w tym planowane wspólne inwestycje drogowe 
z Powiatem Będzińskim).  



Radny Wojciech Maćkowski – odnosząc się  do pisma jest tam zapis na numer  telefonu 
dzwonili mieszkańcy Powiatu informując ośrodek dyspozycyjny o zagrożeniach na drogach. 
Cieszę się , że mieszkańcy Powiatu czuwają , żeby PZD wiedzieli co się dzieje na drogach. Pytań 
nie ma komu zadać . Czy te 340 000 zł na Nowopogońską to pewnie będzie tylko na nakładkę 
biorąc pod uwagę odległość. No cóż, można by było o parę spraw zapytać chociażby ulica 
Wiejska, tragiczna Wojkowicka o kilku jeszcze drogach można by wspomnieć. Prosiłbym Panią 
Burmistrz, aby wymusiła bardziej na PZD większe zainteresowanie.  
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – jeśli można w temacie tej ulicy Lwowskiej, napisała do 
mnie mieszkanka zainteresowana przejściem dla pieszych przy ulicy Lwowskiej, swego czasu 
Pan Burmistrz ogłosił na FB, że ta droga będzie remontowana, że przejście Powiat ma zamiar 
zrobić. Ten temat przejścia przewija się już od dobrych kilku lat. Z informacji uzyskanej 
telefonicznie Pan z Powiatu potwierdził, że to przejście jest planowane oraz w tych materiałach 
przedłożonych to przejście też jest planowane. A czy ten plan zostanie zrealizowany to już 
zupełnie inna sprawa. Proponuję , abyśmy skonstruowali wniosek.  
Radna Ewa Fronczek – faktycznie nie ma z kim rozmawiać, też mam kilka ulic chociażby ulica 
Grodziecka czekam już kilka lat na posprzątanie  i powiem szczerze myślałam, że dzisiaj 
porozmawiamy z przedstawicielami PZD, może zaprośmy przedstawicieli na kolejne 
posiedzenie.  
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – Pani Burmistrz , czy jest możliwość zaprosić Panów na 
kolejne posiedzenie, ale to wymagałoby zmiany planu pracy komisji.  
Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk – zastanawiam się, czy nie zaprosić Panów na 
posiedzenie sesji. Jutro wyślę zaproszenie na sesję jako wniosek komisji.  
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – dziękujemy bardzo. Odczytam Państwu wniosek.  
Wniosek Komisji o treści:   
Wniosek o udzielenie konkretnej informacji co do terminu realizacji inwestycji dotyczącej 
modernizacji nawierzchni przy ulicy Nowopogońskiej w Czeladzi, na odcinku od ronda do 
skrzyżowania z ulicą Lwowską. W szczególności w sprawie zrealizowania przejścia dla pieszych 
przy ulicy Nowopogońskiej, na wysokości sklepu Netto.  
Głosowanie:   
Wynik opiniowania :  

 
Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8 

 
 
 
 
 
 



Ad.2. Opiniowanie materiałów sesyjnych  
 
Projekt Nr 59 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako część działki nr 97 
arkusz mapy 21, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy. 
Brak pytań  
Wynik opiniowania :  

 
Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8 

 
Projekt Nr 60 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonych jako część działki nr 
54/13, część działki nr 54/15 oraz działkę nr 55/22 arkusz mapy 13, część działki nr 70/47 
arkusz mapy 57, część działki nr 117 arkusz mapy nr 41, część działki nr 67/66 arkusz mapy nr 
12, część działki nr 121/1 arkusz mapy nr 55, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz 
dotychczasowych dzierżawców. 
Brak pytań  
Wynik opiniowania:  

Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” –0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8  
 

Projekt Nr 61 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonych jako część działki nr 32/14 
arkusz mapy 41, część działki nr 117 arkusz mapy nr 41, część działki nr 8/10 arkusz mapy nr 
58, część działki nr 39/2 arkusz mapy nr 48, część działki nr 28/62 arkusz mapy nr 47, część 
działki nr 24/1 arkusz mapy nr 43, część działki nr 4 arkusz mapy nr 38, w dzierżawę w drodze 
bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowych dzierżawców. 
Brak pytań  
Wynik opiniowania :  

 
Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8  
 



Projekt Nr 63 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako część działki nr 91/4 
arkusz mapy 15, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy. 
Brak pytań  
Wynik opiniowania :  

 
Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8 
 

Projekt Nr 64  
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonych jako część działki nr 
104/19 arkusz mapy 4, część działki nr 56/17 arkusz mapy 4, w dzierżawę w drodze 
bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowych dzierżawców. 
Brak pytań  
Wynik opiniowania :  

 
Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8 

 
Projekt Nr 65 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę terenu oznaczonego jako część działki nr 
124 arkusz mapy nr 50, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowych 
dzierżawców. 
Brak pytań  
Wynik opiniowania :  

 
Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8 
 

Ad. 3.  Sprawy różne  
 
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – jeśli nie ma więcej pytań, dziękuję Państwu za udział  
w posiedzeniu komisji. Zamykam posiedzenie Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej.  
 



 
Przewodnicząca Komisji  

               Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
 
 
                Patrycja Juszczyk 
 
 
 
gdzina zamkniecia 15.45 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
W  załączeniu: 

Lista Obecności  

Protokół napisano dnia  

Protokolant: Joanna Kwarciana 
Protokół umieszczono w BIP  
 

 
 

 

 


